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un café, s’il vous plaît 

ööö kafee sill vo plä 

je voudrais un thé, s’il vous plaît 

schö vodrä ööö tee sill vo plä 

voilà un café et voilà un thé 

våalla ööö kafee ä våalla ööö tee 



masculin et féminin 

EN och ETT heter på franska UN och UNE 

slutar ordet på -E är det för det mesta UNE (gäller inte ord med accent: -é) 

slutar INTE ordet på -E är det för det mesta UN  

i BESTÄMD FORM: glassen, pannkakan, karamellen, hamburgaren heter det LE eller LA framför ordet 

slutar ordet på -E heter det för det mesta LA: UNE crêpe – LA crêpe 

slutar ordet inte på -E heter det för det mesta LE: UN café – LE café 

UN eller UNE? 

 

  

    

 

 



 

  

 

 j’aime le chocolat 

 

 

 

 

j’aime pas le poisson 

 

 tu aimes....? 

 



tu aimes le poisson ? gillar du fisk ? 

j’aime le poisson  

j’aime pas le poisson 

När man säger vad man gillar och inte gillar måste man alltid 

säga LE (framför ord som inte slutar på -E), LA (framför ord som 

slutar på -E) och LES (framför ord i flertal, plural) 

fråga varandra och försök svara: 

gillar du.....? ja, jag gillar.....; nej, jag gillar inte..... 

le ketchup la sauce 
béarnaise 

la salade la glace les 
bonbons 

lö kätschöp la sås bearnäz la sallad la glass lee 
bååå(n)bååå 

     

les frites les 
hamburgers 

la 
moutarde 

les roses les 
bananes 

lee fritt lee aaambörgär la motard lee råz lee bannan 
     

les 
tomates 

la pizza les 
oranges 

les citrons les crêpes 

lee tåmatt la pizza lee zåraaasch lee sitrååå lee kräpp 

     

les chips le coca cola la Fanta Stockholm la France 
lee schips lö kåcka kåla la faaanta ståckolm la fraaans 
     

la crême 
brûlé 

la crème 
caramel 

le chocolat le brocoli le hot-dog 

la kräm brylee la kräm 
karramäll 

lö schåckålla lö bråckålli lö åttdågg 

    


